

Title (en)
Ball holder

Title (de)
Ballhalter

Title (fr)
Support de balle

Publication
EP 2133124 A1 20091216 (DE)

Application
EP 09075352 A 20090807

Priority
DE 200808007850 U 20080609

Abstract (en)

Ball holder (4) comprises a first strap (1) joined at both ends, at least two second straps (2) joined to the first strap at opposite-lying points (9, 10), and at least three third straps (3) joined to the first strap at points (11, 12) offset from the second straps. The loose ends (5, 6) of the second straps can be removably interconnected. The third straps are joined at their loose ends at a connecting point (16) to form a round basket. At least one fixing device (14) is attached to the ball holder. Preferred Features: The straps are rubber bands. The loose ends of the second straps are joined by Velcro fasteners or spring hooks. The fixing devices are spring hooks, Velcro fasteners or loose straps.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Ballhalter (4), der einen an seinen beiden Enden verbundenen ersten Riemen (1) als Einlassring für einen Ball umfasst. Der Ballhalter (4) umfasst als Verschlussriemen weiter zumindest zwei zweite Riemens (2), die mit dem ersten Riemen (1) an auf dem ersten Riemen (1) gegenüberliegenden Punkten (9, 10) verbunden sind sowie zumindest drei dritte Riemens (3), die mit dem ersten Riemen (1) an auf dem ersten Riemen (1) im Wesentlichen gleich beabstandeten Punkten (9, 10, 11, 12), entgegengesetzt zu den zweiten Riemens (2), verbunden sind. Die losen Enden (5, 6) der zweiten Riemens (2) sind beispielsweise mittels eines Klettverschlusses (13) trennbar miteinander verbindbar, die zumindest drei dritten Riemens (3) sind an ihren losen Enden zu einem rundförmigen Korb verbunden und an dem Ballhalter (4) ist zumindest eine Befestigungsvorrichtung (14), wie beispielsweise ein Karabinerhaken, angebracht.

IPC 8 full level

A63B 47/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63B 47/001 (2013.01 - EP US); **A45C 2003/007** (2013.01 - EP); **A63B 2209/00** (2013.01 - EP US); **A63B 2209/10** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [XY] US 2003201655 A1 20031030 - ZELLMER BENJAMIN P [US]
- [Y] US 5641189 A 19970624 - LANDMAN CHARLES W [US]
- [X] US 2008029564 A1 20080207 - WONG JOYCE [US], et al

Cited by

DE202012104944U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

DOCDB simple family (publication)

DE 200808007850 U1 20080821; EP 2133124 A1 20091216

DOCDB simple family (application)

DE 200808007850 U 20080609; EP 09075352 A 20090807